
KOMİSYON RAPORUDUR

KONU: Müsterek Öneree(Beledive Personelinin Ücretleri)

Belediyemiz Meclisinin 0l .08.2023 tarihli toplantısında komisyonumuza havale edilen kadrolu

işçilerin maaşlarının sendika ile Belediye Başkanı arasında görüşülerek iyileştirme hususları

komisyonumuz tarafından görüşülmüş olup. Kadrolu işçi maaşlarının iyileştirilmesi konusunda

çaIışma yapılmasına oy birliği ile karar verilmiştir.

Meclisin takdir ve tasviplerine arz olunur.
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